
Protokół nr XXVI/2021 

Z Sesji Rady Miasta Wisła  w dniu 28 stycznia 2021 roku 
Obrady rozpoczęto 28 stycznia 2021 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 17:00 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięli udział: 

1. Roman Cieślar 
2. Stanisław Cieślar 
3. Barbara Kędzior 
4. Alicja Pilch 
5. Tadeusz Pilch 
6. Zdzisław Pilch 
7. Piotr Pinkas 
8. Janusz Podżorski 
9. Rafał Skurzok 
10. Andrzej Szalbót 
11. Bronisław Szalbót 
12. Sławomir Wantulok 
13. Mirosław Wójcik 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności jej obrad.  
 
Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski rozpoczął obrady XXVI Sesji Rady Miasta Wisła od 
powitania Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza, pracowników urzędu,  wszystkich mieszkańców  miasta, 
Przewodniczących Zarządów Osiedli, Radnych, poinformował, że sesja jest w trybie online,  na 
podstawie logowań stwierdził  quorum. Poinformował, że obrady odbędą się w 14 osobowym 
składzie, gdyż z dniem 31 grudnia Radny Jan Szalbot zrezygnował z mandatu radnego. Poinformował, 
że wybory w Malince odbędą się 25 kwietnia. 
 
2. Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany).  
 

Burmistrz Miasta Tomasz Bujok poprosił o wykreślenie z porządku obrad punktu 8- projektu uchwały 
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru Miasta Wisła w rejonie 
ulicy Kiczerowskiej 

Następnie poprosił  o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 8 następujących   projektów 
uchwał: 

h) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/510/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 25 stycznia 
2018 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli 
i niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu i zakresu kontroli 
prawidłowości jej pobrania i wykorzystania 

k) w sprawie terminu wniesienia opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych 

l) zmieniająca uchwałę nr XXIII/317/2020 Rada Miasta Wisła z dnia 5 listopada 2020 r. 
w sprawie podatku od nieruchomości 

Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski poprosił o wprowadzenie do porządku obrad 
w punkcie 8 następujących   projektów uchwał: 

i) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 rok 

j) w sprawie udzielenia odpowiedzi na petycję złożoną w dniu 11 grudnia 2020 roku 
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Głosowano w sprawie: 
Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany). 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Polok 
 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
3. Przyjęcie protokołu z XXV Sesji Rady Miasta Wisła z dnia 17 grudnia 2020 r. 
 
Przewodniczący poinformował, że nie wpłynęły żadne uwagi do protokołu i poprosił o jego 
przyjęcie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXV Sesji Rady Miasta Wisła z dnia 17 grudnia 2020 r..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Polok 
 
 
4. Wystąpienie zaproszonych gości. 
 
 
Przewodniczący poinformował, że nikt z gości się nie zjawił i przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 
5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Wisła. 
 
Radni zadawali pytania do sprawozdania a odpowiedzi udzielał Burmistrz. Sprawozdanie 
z działalności międzysesyjnej Burmistrza stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
 
6. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczących Komisji. 
 

Id: 46D8D5C2-FC7E-4335-988E-4BB75A59DF7E. uchwalony Strona 2



Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski poinformował, że wszyscy zapoznali się ze 
sprawozdaniami z poszczególnych komisji i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych stanowi załącznik nr 
3 do protokołu. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury, Turystyki, Promocji i Sportu stanowi załącznik nr 
4 do protokołu. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarki Komunalnej Przestrzegania Prawa i Porządku 
Publicznego, Ochrony Środowiska, Leśnictwa i Rolnictwa stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Miasta stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu. 

Sprawozdanie z działalności komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu. 
 
 
7. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miasta Wisła. 
 
 
Przewodniczący odczytał  swoje sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
8. Podjęcie następujących uchwał: 
 
 
a) zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła 
 
Głosowano w sprawie: 
zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Polok 
 
 
Uchwała nr  XXVI/372/2021 stanowi załącznik nr 10 do protokołu 
 
b) zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2021 
 
Projekt uchwały omówił skarbnik Damian Cieślar. Poinformował, że jest jedna zmiana- 
przeniesienie płatności dwóch rat pożyczek z zeszłego roku na ten rok. Jest to zmiana neutralna, 
nie powoduje zmiany deficytu. 
 
Głosowano w sprawie: 
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zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2021.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Polok 
 
 
Uchwała nr XXVI/373/2021 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
c) zmieniająca uchwałę nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 roku 
w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 
miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 
w opłacie miejscowej 
 
Głosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwałę nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 roku 
w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 
miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 
w opłacie miejscowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Polok 
 
 
Uchwała nr XXVI/374/2021 stanowi załącznik nr 12 do protokołu 
 
d) w sprawie zmiany Statutu Wiślańskiego Centrum Kultury 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany Statutu Wiślańskiego Centrum Kultury.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
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Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Polok 
 
Uchwała nr XXVI/375/2021 stanowi załącznik nr 13 do protokołu 
 
 
e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Polok 
 
Uchwała nr XXVI/376/2021 stanowi załącznik nr 14 do protokołu 
 
 
f) w sprawie określenia kryteriów oraz dokumentów, które będą brane pod uwagę na drugim 
etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli oraz oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Wisła 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie określenia kryteriów oraz doku14mentów, które będą brane pod uwagę na drugim 
etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli oraz oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Wisła.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 
Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Bronisław Szalbót 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Polok 
 
Uchwała nr XXVI/377/2021 stanowi załącznik nr 15 do protokołu 

Id: 46D8D5C2-FC7E-4335-988E-4BB75A59DF7E. uchwalony Strona 5



 
 
g) w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Miasta Wisła na rok 
2022 środków stanowiących fundusz sołecki 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Miasta Wisła na rok 2022 środków 
stanowiących fundusz sołecki.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Polok 
 
 
Uchwała nr XXVI/378/2021 stanowi załącznik nr 16 do protokołu 
 
h) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/510/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 25 stycznia 
2018 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli 
i niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu i zakresu kontroli 
prawidłowości jej pobrania i wykorzystania 
 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/510/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 25 stycznia 2018 r. 
w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli 
i niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu i zakresu kontroli 
prawidłowości jej pobrania i wykorzystania.  

Sekretarz poinformował, że  w stosunku do tego co było omawiane na komisjach połączonych we 
wtorek, a po uwagach  Regionalnej Izby Obrachunkowej, została  rozbudowana  informacja 
dotycząca ochrony danych osobowych.  
 
Wyniki głosowania   
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  
 
Wyniki imienne:  
ZA (12  ) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 
Wójcik  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  
Bronisław Szalbót  
NIEOBECNI (1)  
Piotr Polok  
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Uchwała nr XXVI/379/2021 stanowi załącznik nr 17 do protokołu  
 
i) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 rok  
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 rok.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  
 
Wyniki imienne:  
ZA (11)  
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, 
Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)  
Barbara Kędzior, Alicja Pilch  
NIEOBECNI (1)  
Piotr Polok  
 
 
Uchwała nr XXVI/380/2021 stanowi załącznik nr 18 do protokołu  
 
j) w sprawie udzielenia odpowiedzi na petycję złożoną w dniu 11 grudnia 2020 roku  
 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie udzielenia odpowiedzi na petycję złożoną w dniu 11 grudnia 2020 roku.  
 
Wyniki głosowania  
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  
 
Wyniki imienne:  
ZA (13)   
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik  
NIEOBECNI (1)  
Piotr Polok  
 
Uchwała nr XXVI/381/2021 stanowi załącznik nr 19 do protokołu  
 
 
k) w sprawie terminu wniesienia opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych 
 
Głos zabrał Burmistrz Tomasz Bujok powiedział, że proponuje odroczenie terminu płatności do 
dnia 31 maja 2021 roku  na wniesienie pierwszej raty lub płatności jednorazowej należnej w 2021 
roku. Powiedział, że całkowite zrezygnowanie z tej opłaty nie jest możliwe, gdyż jest to przychód 
bieżący, i w momencie rezygnacji z opłaty alkoholowej miasto musiałoby ciąć wydatki bieżące. 
Ponadto chce  również zaproponować zwolnienia z podatku od nieruchomości wszystkim 
przedsiębiorcom i mieszkańcom którzy mają przeznaczone nieruchomości pod działalność 
gospodarczą za pierwszy kwartał- a jest to wielkość  rzędu 3mln złotych, która  przekłada się  na 
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wydatki bieżące. Burmistrz poinformował, że po to aby móc zaproponować zwolnienie z podatku 
od nieruchomości i przesunięcie terminu płatności opłat alkoholowych nie podpisał  umów np. 
z jednostkami kultury,  bardzo mocno pilnuje wydatków związanych z odśnieżaniem, będzie 
mocno pilnować wydatków związanych z utrzymaniem zieleni, z oświetleniem, czystości, 
wynagrodzeń. Zaznaczył, że nie zamyka furtki podejmowania innych decyzji w ciągu roku. 
Oznajmił, że pomoc Rządowa , która jest przeznaczona dla gmin, może być tylko przeznaczona 
na inwestycje a nie na wydatki bieżące. Poprosił o zrozumienie bo odpowiada za budżet 
wszystkich mieszkańców i stąd takie kroki a nie inne.  

 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie terminu wniesienia opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Polok 
 
 
Uchwała nr XXVI/374/2021 stanowi załącznik 20 nr do protokołu 
 
l) zmieniająca uchwałę nr XXIII/317/2020 Rada Miasta Wisła z dnia 5 listopada 2020 r. 
w sprawie podatku od nieruchomości 
 
Głos zabrał Burmistrz, który powiedział, że   przed pracownikami Urzędu stoi potworne 
wyzwanie organizacyjne (przyjmowanie korekt deklaracji, oświadczeń, formularzy). Powiedział, 
że pomoc z Sejmiku Województwa Śląskiego w wysokości 2mln złotych ma pokryć ubytek 
w budżecie spowodowany zwolnieniami z podatków, zaznaczył, że na tym miasto absolutnie 
nie zarobi. Proponowana uchwała zwalnia  wszystkich przedsiębiorców  którzy prowadzą 
działalność ale również i właścicieli nieruchomości na których jest prowadzona działalność 
gospodarcza ale nie będącymi przedsiębiorcami. Następnie Przewodniczący Rady Miasta Janusz 
Podżorski  poinformował, że nie był to łatwy temat, a dyskusja nad projektem tej uchwały na 
komisjach połączonych zajęła Radnym ponad 1,5 godziny.  
 
Głosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwałę nr XXIII/317/2020 Rada Miasta Wisła z dnia 5 listopada 2020 r. w sprawie 
podatku od nieruchomości.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
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Wantulok, Mirosław Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Polok 
 

Uchwała nr XXVI/374/2021 stanowi załącznik nr 21 do protokołu  
 
 
 
9. Interpelacje i zapytania  
 
Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski złożył interpelacje z prośbą o wystąpienie do 
Starostwa Powiatowego w Cieszynie o przeprowadzenie generalnego remontu Orlika  przy  
Zespole Szkół Hotelarskich. 

Radny Bronisław Szalbót zapytał dlaczego miasto nie wprowadziło karty mieszkańca w której 
była by zniżka dla dużej rodziny za odbiór odpadów. Burmistrz odparł, że do momentu 
wprowadzenia 500 +  były ulgi za odbiór odpadów dla rodzin wielodzietnych. Przypomniał, że 
w momencie wprowadzenia 500+ została przeprowadzona  bardzo  emocjonalna dyskusja na ten 
temat  i wtedy radni  zgodzili  się,  że jest to rozwiązanie niesprawiedliwe w stosunku do 
mieszkańców którzy np. maja najniższą pensje krajową, w stosunku do emerytów , rencistów, 
którzy takich zwolnień nie mieli  zaproponowanych a  zostali obciążeni tymi kosztami systemu. 
Powiedział, że obecnie  sytuacja z odpadami jest tak bardzo niepokojąca, że pewnie będzie 
potrzeba  podniesienia   opłaty  za wywóz śmieci i gospodarowanie odpadami. Następnie 
Burmistrz powiedział, że chce zaproponować kartę mieszkańca od maja i w tej karcie mają być 
różnego rodzaju ulgi dla dzieci i dla rodzin wielodzietnych. Karta mieszkańca ma dać korzyści 
bycia Wiślaninem. 

Radny Andrzej Szalbót poruszył temat nielegalnych wyścigów nocnych organizowanych na 
Przełęczy Kubalonka i Salmopolu. Poprosił Burmistrza o interwencje w tej sprawie. Burmistrz 
powiedział, że przekazał, przekaże i będzie nadal przekazywał tą sprawę, a jako  Burmistrz 
nie ma żadnych kompetencji do zabezpieczenia bezpieczeństwa użytkowników drogi. 

Radna Barbara Kędzior zapytała o decyzję Polskiego Związku Narciarskiego  o przeniesieniu 
Pucharu Świata do Zakopanego i  czy to prawda, że były zapewnienia ze strony władz PZN, że 
jeżeli Puchar Świata  z widzami to w Zakopanym a jeżeli bez widzów to w Wiśle. Burmistrz 
odpowiedział, że  jako mieszkaniec tego regionu czuje się jakby kolejny  raz dostał w policzek  
w kontekście organizacji wydarzeń sportowych i  nie umie tego wytłumaczyć. Powiedział, że 
teraz  ma dylemat jak działać i współpracować w tym zakresie. Zaznaczył, że zaangażowanie 
wiślańskiego  społeczeństwa przez lata było bardzo duże i  nikt nie przedstawił mu argumentów 
czemu tak a nie inaczej.  Następnie Radny Sławomir Wantulok powiedział, że na ostatnim 
posiedzeniu Komisji Kultury Turystyki  Promocji i Sportu został wystosowany wniosek do 
Burmistrza odnośnie tej sytuacji.  Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski zaproponował, 
aby w takim razie  było to wystąpienie całej Rady Miasta w formie wniosku podjętego na sesji. 

W związku z powyższym podjęto następujący wniosek: 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek o wystąpienie do Polskiego Związku Narciarskiego  z prośbą o wyjaśnienie tej sytuacji. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Następnie Radna Barbara Kędzior zapytała o drogę z Wierchów na Nową Osadę i o wyjazd na drogę 
wojewódzką przy piekarni U Troszoka. Burmistrz odpowiedział, że jak tylko pozwolą na to środki 
finansowe to droga z Wierchów na Jonidło zostanie wyremontowana,  a wyjazd na drogę wojewódzką 
został zrobiony zgodnie z przepisami i dokumentacja projektową. 

10. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania. 

Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski powiedział, że w punkcie tym nic nie ma i przeszedł 
do kolejnego punktu porządku obrad.  
 
 
11. Komunikaty i informacje . 
 
Przewodniczący Rady Miasta Janusz Pożorski zgłosił dziury na remontowanej drodze wojewódzkiej 
przy Hotelu Gołębiewskim. Burmistrz powiedział, że w dniu dzisiejszym miało to być robione. 

Przewodnicząca Zarządu Osiedla Monika Lipińska zgłosiła, złą nawierzchnię drogi   na wjeździe na 
ulicę Gahura. Burmistrz odparł, że będzie to zrobione. 

Przewodniczący Janusz Podżorski  poinformował, że następna sesja odbędzie się 25 lutego. Następnie 
poprosił, żeby sprawozdania komisji były przesyłane do poniedziałku przed sesją, a z komisji które 
odbywają się w poniedziałek,  żeby były przesyłane do wtorku rano. 

Radny Bronisław Szalbót przekazał podziękowania dla Burmistrza  od mieszkańców ulicy do Irki za 
przeprowadzony remont drogi.  
 
 
12. Wolne wnioski.  
 
Radna Barbara Kędzior powiedziała, że będzie drążyć temat dzierżawy starego Kościoła 
Ewangelickiego w Głębcach. Poprosiła Burmistrza o rozmowy z władzami kościoła w tym temacie. 
Burmistrz powiedział, że jeszcze jakiś czas temu dla niego to było oczywiste a obecnie ze względów 
finansowych  już tak nie jest. Powiedział, że parafia nie jest gotowa ze względów proceduralnych na 
to działanie. 

Na koniec Burmistrz powiedział, że w związku ze złożoną rezygnacją z funkcji Radnego Jana 
Szalbota, już teraz dziękuję mu za współpracę, ale ma nadzieję na osobiste spotkanie w tej sprawie. 
Do podziękowań przyłączył się Przewodniczący Rady Janusz Podżorski  powiedział, że jak tylko 
epidemia się zakończy to zaprosi Radnego na spotkanie z wszystkimi Radnymi. 
 
 
13. Zamknięcie obrad sesji.  
 
Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski podziękował za udział w sesji i zakończył obrady. 

Protokołowała: 
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Justyna Pilch  

 

   

Przewodniczący Rady 
Miasta Wisła 

 
 

Janusz Podżorski 
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